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z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbyĘch w dniu 19 kwietnia 2011 roku
w lokalu Urzędu Gminy w Górnie.

Sesje rozpoczęto o godz.12.00 zakańczono o godz.15.30.
Lista obecności radnych w załączeniu do protokółu.
W sesji ponadto udział wzięli:
1.Pan Przemysław Łysak - Wójt Gminy
2.Pan Paweł Marwicki - Wicewojt Gminy
3.Pan Henryk Opaliński - Skarbnik Gminy
oraz kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów i sohysi wg zaŁączonej listy
obecności.

Projekt porządku obrad sesji:

t-_ 1. OHvarcie sesji i stwierdzenie jej wazrości.
2. Przyjecie porządku obrad sesji.
3. Przyj ęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

7l zmianw budzecie gminy naż0l1 rok,
2l wydzierzawienia dzińIł połozonej w m. Cedzyna,
3/ przystąpienia Gminy G9rno do Zwiryku Stowarzyszeń,,Regionalna Organizacla

Turystyczna Woj ewó dztw a Swiętokrzyskie go",
4/ ustalenia wysokości opłaty za świadczeniaprowadzonęgo ptzez Gminę

Gminnego Przedszkola w Cedzynie,
5l zmiarly uchwaĘ w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość

przymawania dodatkow nagrod i wypłacania dodatku mieszkaniowego
nauczycielom zatrudnionym na terenie Gminy,

6/ ustalenia planu sieci oraz granic obwodow publicznych szkół podstawowych i
gimnazjow prowadzonych przez Gminę Górno,V 

7l uzlpełnienia składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki,
8l wprowadzenia zmiany do uchwały Nr Y/37l11 z dnia 7 marca 2011 w sprawie

zaMterdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie dla
Gminy Górno,

9/ wprowadzenia zmiany do uchwały Nr IYl21l20l1 z dnia 1 llutego 2011 w
sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Rozw"iązywania problemow
Alkohololyych na 2011 rok.
5. Sprawozdanie zrealizacji Programu wspóĘraay z organizacjamipozaruądowymi
za 2010 rok.
6. Informacja Wojta z dziŃalności międzysesyjnej.
7. Interpelacje, wolne wnioski.
8. Odpowiędzi na interpelacje.
9. Zamknięcie obrad sesji.



Przebieg obrad sesji:

Ad.1. Szostąsesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan Grzegorz
Skiba przewodniczący Rady Gminy, ktory stwierdził, ze w sesji bierze udział 13

radnych - Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

Ad.2. Pan przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych, ze w materiałach na

sesję nie było projektu uchwĄ do pktu 4 ppkt 8, dziś przed sesjąpani Matuszewska
przekazŃa radnym projekt uchwaĘ zaparafowany przęzradcę prawnego.

Porządek obrad sesji Rada zatwięrdziła jednogłośnie lI3 zal,

Ad.3, Protokoł z poprzedniej sesji Rada Gminy przyjęła jednogłośntę ll3 zal,

Ad.4,1, Zmiany w budżecie gminy na 2011 rok przedstawił pan Henryk Opaliński
skarbnik Gminy, ktory nadmienił, ze nviększa się dochody i wydatki budzetowe o

kwotę 265.982 zł w zvviązku z o.rzpanymi dotacjami unijnymi dla GOPS 225 .042 l
aktywizacja zawodowa osób berobotnych i dla SP w Skorzeszycach 40.940.

Poinformował, że po przetargu na wykonawcę adaptacji domu w Krajnie zmniejszyły
się koszty inwestycji do kwoty 940.000 ń zaoszczędzono384.0O0 ń ca będzię
rozdysponowane na: remonty dróg gminnych 239.000, obsfugę długu 50.000 i
zasilenie bu&żetu SZOS kwotą 61.000 ibvŁy przesunięte środki na wniosek o dotację

z ministerstwa na remont w Bęczkowie/, to sąwłaśnie przeniesienia budzetowe
środków.
W zwiąku ze zmianarrli alctualizuje się także załącntiki do uchwaĘ budżetowej w
zŃącznku nr 3 poz.14, w załączniku nr 4 poz.9 i zńącmlku nr 5 dodajemy dwa
punkty w drugiej części tabeli poz.5 i 6.

Pan radny Emil Machul zapytŃ co ze środkami 30.000 ńnazagospodarowanie
terenu wokoł szkoły w Radlinie, na co będą przęznalzone, zapytał rownież co z
pracami konserwacyjnymi na boisku ORLIK.
Pani Barbara Raczyńska kierownik SZS poinformowała, że środki te zostały
przeznaczone na dodatkowe roboty na placu szkolnym na które nie było
zabezpieczonych środkod odwodnienie terenu, położenie pĄĄek, kostki/.
Pan Wojt poinformował, że jeśli chodzi o prace konserwacyjne na boisku to mamy
juz ofertę max. koszt uzupełnienia granulatem - 3.000 zł,niejak pan sugerował
10-15.000 zł i będzie to wykonane.
Projekt uchwały w sprawie zmian w buóżecie gminy na 201l rok przedstawił pan

Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za ljednogłośnie/ podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr VV41/2011 w załączeniu/.

2/ Sprawę wydzierzawienia terenów w m. Cedzyna przedstawiła pani Barbara
Wołczyk, która nadmieniła, że chodzi o działkę w m. Cedzynanr 94129 o pow.0,3430



ha /teręn przy zalewie na tereny rekreacyjne/ pismo pani Joanny Iwańskiej w tej

sprawie było przedstawione na poprzedniej sesji.
pani Joanna Iwńska nadmięniła, że chciałaby dzierzawę działki nr 94129 przy

zalewie na okres 25latna ktoĄ chce stwotzyó plażę, boisko do siatkowki, działkata
sąsiaduje z jej działkąna ktorej ma punkt gastronomiczny, dotychczas dzierzawiła

teren obok, ale niestety zmienił się dzierzawca.
pan Jan Zielonka stwierdził, że okres 25 tatjest zbyt długi, maksymalnie dzierżawa

na 10 lat.
pan Grzegorz Skiba stwierdzlł, że to bardzo dobrze, ze są ludzie ktÓrzy chcą

inwestować w rekreację nad zalewem, w majtr zbiornik ma być napełniony wodą
proponuje by była dzięrżawana okres 10 lat.

Pan Paweł Marwicki wicewojt Gminy nadmienił, ze Rada Gminy tą uchwałą

upowaznia wojta do przeprowadzenia całej procedrny przetargowej.

Pan Jan Sikora stwierdził, ze w tej uchwale Rada określa rylko procedurę

ptzetatgowąi okres dzierzawy na 10 lat na mniej nie ma sensu, by inwestowaó PrZeZ

wydzierżawiającego.
projekt uchwały w sprawie wydzierzawienia działki połozonej w m. CedzYna

przedstawił pan Grzegorz Skiba.
pani Barbara Wołczyk zawnioskowała by dopisać w uzasadnieniu uchwaĘ ze
nieruchomośó ta będzie przeznaczlona na cele rekreacyjne.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za /jednogłośnie/ podjęła Ww uchwałę.

Uchwała Nr VV42i2011 w załączeniu.

3/ Sprawę przystąlienia Gminy do Regionalnej Organizacji Turystycznej przedstawił

pan pawei nłarwicki wicewójt Gminy, nadmienił, że ROT dziaŁaw formule prawnej

zwią,zku stowarzyszeń, jej celem jest rozwoj i promowanie turystyki naszego

wojewód ńwa. Nasza Gmina jest nviąFana z turystką choóby ptzez m. Cedzynę

zalÓw, ośrodki wypoczynkowe/, Krajna lagroturystyk# poprzez udział w ROT nasza

gmina równiez będzie promowana.

Óbecnie RoT skupia 41 jednostek samorządtlz terenu wojewódźwa w tym SąnaSZe

sąsiednie gminy. Składka roczna wynosi 3.850 zł,w projekcie uchwaty

zadeklarowaliśmy wsĘlienie od 1 lipca, opłata składki w wysokościyr.
pan Grzegorz Skibu popi..u wstąpienie naszej Gminy do tej organizacji, okolicznę

gminy Bodzentyn, Bieliny uczestnicząw ROT, promuje ona nasze wojewodztwo na

ń..*i. całego kraju przykładem jest kręcenie filmu ,,Ojciec Mateusz" w
Sandomierzu, Kielcach.
pan Wojt stwierdził , że na\eżv przystąpić do ROT pieniądze na składkę nie takie

duze, a mozliwości zdecydowanie większe. ROT dobrze promuje nasze

województwo program ,,S*iętolozyskie Qzaruje" ząą w konkursie ogólnoPolskim I

miejsce.
projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Gorno do nviąpku StowarzYszeń

,§ógionalna oiganiŻacjarurystycina Wojewodztwa Swiętokrzyskiego" Przedstawił
pan Grzegorz Skiba.
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Rada Gminy w głosowaniu 13 za podjęła w/w uchwałę.
Uchwała trYU43l2011 w zŃączentu.

4/ pani Barbara Raczyńska kierownik SZOS poinformowała Radę, że zgodnie z
arkuszem organizacyjnym od m-ca sierpnia zaczpa działać Gminne Przedszkole w

Cedzynie w zwiąlku zym,rrsfugi w zakresie podstawy programowej wychowania
przedszkolnego sąrealizowane bezpłatnie 5 godzin dziennie 8-13 za pozostałe

godziny wprowadza się opłatę, po kalkulacji opłata miesięcznaza 1 godzinę

Świadcienia przedszkola wynosi}4 zł. Przedszkole będzie pracować od godziny 6.30

do 16.30. zapisanych jest 58 dzieci i kalkulacja zrobiona na zatrudnienie dwoch

nauczycieli kontraktowych.
pan Wojt nadmienił, ze uruchamiany dwa oddziały, moze to pozytywnie działaĆ na

przyszłość, bo byó moze dzieci te pozostanąpozniej w szkole, bo wiemY, żę za

kazdym dzieckiem idzie subwencja. Nie mamy juz mozliwości skorzystania z innego

dofinansowania, nie ma już dotacji unijnej do punktow przedszkolnych. MyŚli, ze

.__ stawka za gadzinę24 zł,nie jest wygórowana, w sąsiedniej Gminie w Daleszycach
jest 25 złiw Kielcach rowniez 25 ń.
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za Świadczenia Prowadzonego
przezGminę Górno Gminnego Przedszkola w Cedzynre przedstawił pan Grzegarz
Skiba.
pani Barbara Raczyńska zgłosiła zmianę w zapisie ostatniego paragraflJ,,z mocą

obowią.zującą od 1 sierpnia 201l roku".
Rada Gminy w głosowaniu 13 za /jednogłośniel podjęła wlw uchwałę.

Uchwała Nr VU44l2a1l w załączeniu.

5/ pani Barbara Raczyńska poinformowała Radę, ze w zrvią,zku z przystąieniem
Gminy do projektu innowacyjnego ,,Stworzenie systemu motywowania do

innowacyjnoSci nauczycieli w zakresie tworzenia nowych ProgramÓw, metod,

techniki inarzędzinauczania" do którego przystąiło 5 gmin,kńda szkoła otrrYmńa

tablice interaktywne,na.uczyciele i dyrektorzy szkóImieli łvYjazd do Finlandii.

Gmina tym w&ąpienięm zobowiązała się do wprowadzenia zrnian w regulaminie

określaj ącym wysokość oraz warunki ptry znawania nauczycielom dodatków

moĘwacyJn.go i funkcyjnego, wypłacania nagrod i innych świadczeń

zatvłierdzon.go uchwała Rady Gminy Nr XXVIU/lS llag - zmlan w zakresie

dodatku motywacyjnego jednakowego dla wszystkich, a mianowicie dodatek

motywacyjny przyŹnaję się od 1 do zs%ldotychczas zapis 6,13%lwyPłacanego

*yougrod"erria 
"asaaoiczego 

i przyznawany jest na czas określonY nie dhrźszY niZ 6

m_cy. Wp rcwadzasię now} 
""pi, 

do & 3 ,,Wójt Gminy w drodze zarządzenia okreŚli

coróc"nii procent zaplanowanego wynagrodzeńazasadntczego nauczycieli, ktory

będzie stanowił *y*Ótose środkow na dodatki dla nauczycieli". ZmianY regulaminu

b}try omawiane na posiedzeniu Komisj i Oświaty z udzińem przedstawicieli

zwią.zkow zawodowych nauczycieli, był konstrltowany równiez dyrektorami szkoł, a

dyrektorz y z nauczycielami.
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Projekt uchwały przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za ljednogłośnie/ podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr VV45/2011 w załączeniu.

Następnie głos zabrał pan Waldemar Mozdzonek prezes GKS Górno który
przedstawił radnym problem płyty boiska w Górnię. Problem z mrrrawąna boisku
jest od początku /trawa nie chce rosnąć mimo, ze jest zasilananawozami, podlewana

i koszona, sąkępy i jest nierówno , zagrńa to bezpieczeństwu zawodników
potrzebne sąduze środki na murawę. Zaprasza wszystkich na oględziny boiska.

Obiekt jest otwarty, wcześniej był zamknięty ale wandale przerywali siatkę i
wchodzili na obiekt. Ma rowniez prośbę, by nie organizowaó tam imprez masowych

bo wszystko jest wydeptane, s4lepsze waruŃi do ich organizacji np. w Woli
Jachowej, a tym bardziej, ze wszystkie kosz§ utrzymania są z dotacji jaka otrzymuje

GKS. Składanę sąwnioski o dotacje do Ministerstwa Sportu do Starostwa, mamy

sponsora pan Cedzyński zakupił stroje dla młodzikow, prowadzone sąrozmo\ł/y takZe

,* z drugim powaznym sponsorem, ale o tym poinformuje jak już będzie spisana

umowa. Prosi o wyasygnowanię środków na zakup ziemi z hawą piłkarską ubicie
jej i uwałowanie, w okresie jesiennym, w tym czasie boisko zamknięte, a mecze

mogły by byó wyjazdowe, mozna by ta}rże wynajmować boisko w Daleszycach był w
Bielinach, ale to sądodatkowe koszty. Rowniez prosi o zabudowę ławek dla
zawodnikow.
Pan Wojt nadmienił, że warto się nad Ęm zastanowić, bo nasz GKS jest wizytowka
naszej gminy, odnosi sukcesy i promuje Gminę, pieniędzy natazie nie ma ale frzeba

coś zacząć dziaŁać, moze jakieś propozycje są od radnych, może sponsorzy, ale

wan].e, ze temat zaczęty.
Pan Grzegorz Skiba nadmienlł, że koszt boiska był ok. 1 mln zł, czy był okres
gwarancyjny i czy wykonawca usuwał zglaszane uwagi. Jak wspomniał pan Wojt
GKS jest wizy.tówką gminy w województwie trzeba pomoc i okreŚliĆ koszty.
pan Jan Zie\onkastwierdził, ze zawsze były uwagi do boiska pamiętająto niektórzy
radni.- pan Emil Machul - Swiętokrzyski ZwiązekPiłki Noznej równiez kwestionował
mura\Mę przy wydawaniu licencji na mecze - boisko było warunkowo dopuszczane

do ich organizacji, ciągle byĘ uwagi,ze strony gminy byb wykonywane rÓzne prace

zajmował się tym p. Skalski.
Pani Barbara Wołczyk poinformowała, ze po świętach jest spotkanie zwykonawcą
przegląd pogwarancyjny, inspektor nadzoru ma uwagi, wykonawca natomiast

twierdzi, ze wykonawstwo jest zgodne ze sztuka budowlaną to onzarzvcńnarrt, że

nie dbamy o płytę boiska. Zaklpiano maszynę do podlewania pan Skalski na bieżąco
interesuje siętym tematem lbyławysiewana trwa, nawozenie, koszenie, podlewanie/.

Na następna sesję przygotuje pehrą informację na ten temat.

pan Jan Złelonka zaplĄał czy byłjuż odbior boiska zę sńlczną nawierzchniąprzy
szkolę w Gornie, bo powtarza się ta sama sytuacja co w Skorzeszycach, nie ma Piłko



chwytow, kto projektuje w ten sposób, to jest marnowanie pieniędzy, ktoś za projekt
odpowiada.
Pani Wołczyk poinformowała, że tak był odbior techniczny miała obowią,zek odębraó
boisko. Odbior był gdy na pĘcie było 5 cm śniegu. Taka sama sytuacja była w
Skorzeszycach Radlinie, ale nie dopuścimy do tego, by nie mozr}a było grać na
boisku. Obiekt jest po przeglądzie wykonawca musi usunąć usterki do końca
kwietnia, mamy 3 lefiri okres gwarancji.
Pan Jan Sikora odnośnie boiska GKS stwierdził, ze byĘ zawsze były problemy z
pbrtą taki jest grunt, latem przy upałach tam jest patelnia, byĘ przydzielane środki
na boisko, zamarne grosze nie będzie nalezycie utrzymany obiekt, byĘ pretensje do
wykonawcy. Teraz trzebazna\eźćjakieś środki zrobić wysiewkę i na 3 m-ce
wyłączyc boisko z g4y.Jeśli chodzi o koszty budowy to 200.00a ń otzymaliśmy
dotacji z anaszego budżefu wydano około 500.000 ńnapewno nie wydano miliona
złotych, natomiast utrzymanie takiego obiektu jest bardzo drogie wie jakie kosźy
ponoszą w Bielinach, musi byc również zamontowany monitoring.

,t_ P* Wójt nadmienił, że pan Mozóżonek złożył informację dotyczącą obiektu moze
wspólnie coś zdzińamy, to ze powiedziń, ze nie ma pieniędzy, to nie jest decyzja
ostatecana, należy wazyć inwestycje na pilne i mniej pilne, nie robi wielkiej nadziei,
ale dobrze, ze problem jest dziś dyskutowany,o winie niczyjej się nie mówi, nie
będzie nikogo rozliczał, boisko jest potrzebne i frzeba się zastanowió co dalej.
Parr przewodniczący nadmienił, ze chyba cała Rada pojdzie w tym kierunku by
doprowadzić boisko do dobrego stanu.

6/ Pani Barbara Raczyńska poinformowała Radę, ze wracając do uchwał dotyczących
zamiarutworzenia szkół otrzymaliśmy od Wojewody otrzymaliśmy pismo w dniu
8 marca, by przy podejmowaniu uchwał o tworzeniu zespołow wymienione zostały
wszystkie miejscowości nalezące do danego obwodu szkoł. W uchwałach
podejmowanych w l999 roku w sprawie przekształceń szkoł i tworzenia gimnazjów
nie były wymienione wszystkie miejscowości nalezące do danego obwodu, brak
Krajna Zagorze Gorna Zawada, Górna Osiedle, Podmąchocic dlatego tez uznali, żeby

- uchwałę tąuaktualnić. niekompletne dane były takZe w planie sieci szkoł
publicznych, niektóre budynki nie miaŁy nadanych numerów, szkoĘ mająnadane

,,imiona szkół" w związku z tym został przygotowany projekt uchwaĘ w sprawie
ustalenia planu sieci oraz granic obwodow publicznych szkoł podstawowych i
gimnazjow prowadzonych przęz Gminę Gorno.
Pan Stanisław Cedro stwierdzlł, że w Woli Jachowej pod jednym nrrmerem jest już 5
budynkow w tym szkoła, remiza i budynki mieszkalne nr 136 trzeba coś z tym
zrobió uporządkować.
Pan Emil Machul zapyĄń co było argument em, że Radlin j est zapisany do obwodu
Gimnazjum w Bęczkowie, a nie do Gorna gdzie jest blizej . Zapfiń ile dzieci
aczęszczaz Radlina do Gimnazjum w Gornie a, ile do Beczkowa.
Pani Barbara Raczyńska - również tak uwaza, ale taki był zapis w uchwale z I999r
przy twarueniu gimnaąów, i do Rady naleĘ decyzja o przynalezności miejscowości



do danego obwodu. Do Górna chodzi ż8 dzięci, do Beczkowa 5.

pan Wojt _ tak to prawda była dyskusja i pani kierownik zasugero\ilńa,by Radlin

nalęŻałdoGorna.Powiedzia|vt|ojeuzupełniamy.a
decyzja nalezy do Rady GminffiwOd Gimnazjtrm Gorna obejmuje tylko Gorno i
Górnó parcelÓ, obwod Beczkowa obejmuje Bęczków, Leszczyny, Cedzynę i Radlin.

Tak się dzieje, żę rodzicę sami zapisują dzieci do Gorna,
pan radny Em{Ęachul zgłasza wniosek formalny o dopisanię do obwodu

Giirin wC@iRadlin.
ą a wniosek-
panAndr".j Ł*ońiec zapytałpaniąkierownik ile dzieci zLeszczyn chodzi do

Beczkowu,"bo chodzi o to, ze nauczyciele z Leszcąm, /dowiędziŃ się nieoficjalnie

od mieszkńco# mowią żeby dzieci wysyłać lepiej do Kielc bo w Bęczkowie jest

patologia i najgorsze tumany vcząsię w Bęczkowie, tak mu powiedzieli mieszkńcY
L.rr."yrr. Dhózego nauczyciele z Leszczyn zachęcają do Kielc, za ca ci nauczYciele

biorąpieniądze i po co ich utrzymywaó w Leszczlmach, narrczyciele powinni zachęc

a"i..iz.ny chodziły do Bęczkowa, zostały w gminie,bo zatym idąPieniądze, nięch

wojt coś ziobi. Słyszał także, ze utrzymanie szkoĘ w Leszczynach jest bardzo

drogie, bo jest *uło dzieci, zrobić początkowe nauczanie w LeszczYnach, a do

Cedzyny jak *, tamtym kierunku chcąto niech idą.
pani Barbara Raczyńska poinformowała radnych, że przezkilka lat pani dYrektor 

.

Gimnazjum w Bęczkowió organizowała ,Pni otwarte szkoły" gdzie byli zaPraszani

grona pedagogiczne szkół, radni i mieszkńcy Leszczyn, Radlina, Cedzyny,

Ż1.;3ri"ry1_ dó aęczkowa chodzi l dzięcko, my nie zmusimy rodzicow zeby

zapisywali dzieci do Bęczkowa.
parri kierownik poinformowała radnych, ze w m-cu maju otrzymająmateriałY
dotyczące ko sżow utrzymania wszystkich placowek oświatowych za 20IW.

Projekt trchwaĘ przedstawił pan Grzegotz Skiba.

Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uclrwałę,

Uchwała Nr VI/46l2011 w zńączentu.

7l panprzewodniczący Rady Gminy poinformował, ze w związku ze ńożoną
pisemną rezygnacją.udn.go p. Jacka Krajcarz z czŁot,lkaKomisji OświatY, KulturY,

Śportu ir.,.yŚtyr.i został przygotowany projekt uchwaĘ w sprawie uzupełnienia

,kłudu osobowego Komisji - dotyczy to dwoclr osob poniewaz mamY takzę Pisemną
zgodę pani Anety Dudzik, która wyraża chęć pracy w tej komisji.
pani radna Dorota Kot - stwięrdziła, ze wg prawa skład osobowy komisji jest 3-5

osob i nie musimy uzupełniać składu.
pan radny andrzój Łakomiec stwierdził , że gdy on złożyłrezygnacje z cńonka

Komisji, skład komisji nie został uzupełniony.
pani Dorota Kot zgłiszawniosek o zmianę zapisu tytuŁu uclrwaĘ - tYlko odwołania

z członkakomisji,
pan Wicęwojt nidmienił, że zostńprzyjęty porządek obrad sesji z takim punktem,

należy przegłosowac zmieniony punkt porządku obrad,
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Rada Gminy 13 głosami zatwierdziła nowy zapis ppktu 7porządku obrad sesji i

wniosek pani radnej Doroty Kot.
projekt uchwały w sprawie odwołania pana radnego Jacka Krajcarz ze składu

Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Turystyki przedstawił pan Grzegorz Skiba.

Rada Gminy w głosowaniu 12 zai Lwstrzymującym się podjęła wlw trchwałę.

Uchwała Nr VI/47l2011 w załączenirr.

8/ Zmianę do uchwaĘ Nr Vl3?/2011 w sprawie zatwierdzenia Gminnego programu

przeciwdzińaniaprzemocy w rodzinie z dnla7 marca2}Il przedstawiła Pani Dorota

Matuszewska p ełnomo cnik nadmieni ła, że Woj ewoda Świętokrzyski pi smem

zwrociła się o ponowną analizę uchwały w części dotyczącej zrodeł finansowania

programu. W zwią.zku ztymwprowadza się nowe brzmienie ,, źródłem finansowania

p.ogrurn , są środki finansowe pochodząaę z brr&żettr gminy oraz środki
pozabudżetowe pozyskiwallę z innych zródeł".
projekt uchwaĘ w sprawie zmtany uchwały Nr V/37l20l1 zatwierdzającej Gminny
pro$am PrzeciwdziŃaniaPrzemocy w Rodzinie dla Gminy Gorno na lata 20L1-20I4
przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za /jednogłośnie/ podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr VV48/2011 w załączeniu.

9l Zmiarl,ę do uchwab N. IY lnZall Rady Gminy z dnia 11 lutego 201 1 roku
przedstawiła pani Dorota Matuszewska, nadmieniła, ze chodzi o zmianę kwot
łącznych kosztow wydatkow z dziatu 851 był zapis 167 .72ż,98 zł, po bilansie i
sprawozdaniach Rb27S i 28Swyliczono, ze ponadplanowe dochody i niezrealizowane

wydatki sąwyzsze o kwotę 3.08żńw związku ztym zwiększa się ogolna kwota z

działu 851 na kwotę 170.804,98 zł.
Projekt uchwaĘ w sprawie zmiany do uchwały Nr IVl21l20l1 zatwierdzającej

Gminny program Rozwiąlywania problemów Alkoholo}yych orazPtzęciwdziałania
Narkomanii przedstawił pan Grzegorz Skiba,
Rada Gminy w głosowarriu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uclrwałę.

Uchwała Nr VV49/2011 w załączeniu.

Ad,5. Sprawozdanie z realizacjiProgramu wspoĘracy Gminy z organizacjami

pozarządowymi za}al rok przedstawiła pani Joanna Skrzyniarz /sprawozdarrie w
zńączeniul.
projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania zrealizacji ,,Programu
współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi i podmiotami na 20t r
przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za podjęła wlw uchwałę.

UchwałąNr W5Oi2011 w załączeniu.

Ad.6. pan Wojt Gminy ńożył informacj ę z działńności w okresie międzysesyjnym
nadmienił, że w dalszym ciągu trwa konfrola RIO w Urzędzie Gminy, od ostatniej
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sesji wyd ał 14 zarządzeń. V/ dalszym ciągtr utrzymujemy 6 punktow przedszkolnych,

W dniach 23 marcai 6 k*i.t*ria brał udziŃw posiedzeniu objazdow5'm drog

gminnych z KomisjąGospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego sPisarro

Ót oło 100,r*ug dot}czy§ one przede wszystkim przepustóą rowów, mostkoą

kwota 47,000 ił *va"i.toru * budzecie jest zbyt mała, dobrze, że dziŚ Rada

przegłosowała kwótę 250.000 na remonty, ale to i tak jeszcze mało, stan drog na

i.."n]i" gminy jest baidzo rożny, ale takżę bardzo źIe, szczególnie drogi Krajno
parcele, Górnie parcele / tu cibkawostka samochód się zakopał musieliśmy prosić o

pomoc by nas wyciągnięto ciągnikiem/, a ludzie tu mieszkają od lat,

Jeśli chodzi o inwer&.jó to tł t<wietnia podpisał umowę na remont DpS w Krajnie

na świetlicę wiejsk ą' dziśpo przesunięciach środkow w bu&żecie mamY 61 ,000 ń na

remont mieszkarria po panu Możdżonku w Bęczkowie dla potrzeb szkoły, złożony

jest takze wniosek do Ministerstwa o dotację na remonty. Wyremontowano d.ogę

wojewodzkąRadlin Leszczyny jest wiele do Ączenia, ale załatarro dziury w tej

chwili jest zamknięta drogaKrajno Bęczkow ze względrr na jej remont, będzie

rowniez zamknięt} odcinók drogi Cedzyna zalęw Leszczlmy objazd przęz Radlin

droga do kościoła"do Leszczynll tu dodatkowo na czas zamknięcia zYskaliŚmY linię

nr t-oe MZK ktora jeździprzezRadlin i Leszczyny. W dniu 31 marca razem Z panem

Wiceprzewodniczącym Zielonkąbyli w ZTM w sprawie zmiany rozkładow jazdy

linii nr 47 na*nioset pana radnego ŁŃomca i linii nr 43 . W LeszczYnach został

przeniesiony przyst*.t MZK zzabezpteczeniem dla mięszkńcow bezPieczeństwa.

}ako pierwsza gmina w wojewodztwię w dniu 2l marcapodpisaliśmY umowę z

Wojewodu,ru ..h.q^ówkę Poinformował Radę, że dyrektorzy szkół z Woli

Jacirowej i SkorzesŹyc wystąpili do GDDiAw sprawie przejśc dla dzieci w tYch

miejscońościach, odpo*iedii , cooiA w Kielcach odmowna lzapoznń z treŚcią

pismal.
kontynuując dalej nadmienił, ze w dniu 3 kwietrria odbyĘ się wryboru delegatou'do

Izb Rolniózych na terenie gminy wybrani zostali:p. Mieczysław Pindral i P.Tadeusz

kaleta, rownież w tym anń tyły wybory władz Gz osp w Gornie w ktorych

uczestniczył pan poseł pawlak. W dnitr 13 marca na zaproszenie pana CedzYńskiego

było spotkanie w Gornie w szkole z panią europoseł Senyszyn, w dniu 16 marca był

rałszvwv alarm o bombie w szkole w Beczkowie, było duzo zamieszania i strestr dla

dzieói.wuzrrą sprawąjest przeniesienie z kasy uG kasy Gopsu do banku w Górnie,

koszĘ obsługi *ypłui' goiowkowej 62.000 zł w banku to około 2I0 zł m-cznie.

Taką sytuacjĆ k*eitionowało RIO, ale uczyniono to także ze względów

bezpteczeństwa.
obiekt SRLIK w Radlinie - sąproblemy wpłynęła skarga na funkcjonowanie boiska

SRLIK w Radlin ię ń do NIKu na pewno na\eży ustawic tam TOI-TOI / nie mamY

animatorów jest problem, musi być wykonana konserwacja obiektu wykonawca

będzie wybrany w drodze przetargu. Sprawa wazna to plany zagosPodarowania ich

uchwaleni€, w ubiegĘm tygodniu było spotkanie z firma z Tarnowa na 13 do 7 są

poprawki, jest 9 aneksow szczegolnie chodzi o drogi. Trr jest bardzo powazna SPraWa
^atu 

nuav,'izębasię naprawdę zastarrowió, bo kazdy dzień zwłoki to dodatkowe



koszty. Możliwośc zmiany planow jest zawsze,takto robiąBieliny, ktore juz dawno

uchwaliły planY 4 latatemu, chyba razęffi zaczynali Z naml, a my ciągle mamy

problem}, 
"isdv 

nie będzie idealnie, tam było podejście oszczędniejsze, Nowę nasze

tereny budowlane są ogromn. 
" 

*yfi."en firm} na7 5 tyś mieszkńcow, gdzie gmina

nasza obecnie 1iczy i:bs mieszkńców. W tej chwili nie mozęmY sobie daó radY z

istniejący*i orogu*i, a co będzie dalej. poza tym do tej pory wpływąąuwagi od

mięszkń*o*.-ŃT.ktore decyzje sąnie do przyjęcia Krajno - PuŃt widokowY na całą

panoramę rrą.", * ,rn:l jóanu działka budowlana musi to być zmienione,

Sąproble*y łuuaowądrogi w Krajni e Zagórze, środki w bu&żecie sązabezpieczone

ok. poł miliona, u." zuan.ń aonn*ro\vaoiu było spotkańę zinspektorem i

wykonawrą ni. *iari jej ivykonania w takim stanie, projekt ślepy bez wjazdu na

drogę wojewódzką, 
"upioj.t 

towany pasek 3 m asfaltu, bez odwodnienia, tam przy

samej drodze nie mieszkająludzie, Lyns*y z komisjątam nl miejscu, zrezygnujemy

z tej inwestycji, bo takątecirnologiąwykonawca nie zrobi tej inwestycji i nie da na

nią gwarancji, poczekuj*v zrobiń}p*J.kl jak nale§ moze pozyskamy środki z

.__ zewnąt* no w! tego piojókfu nie ma mottiwości jej budowy. przedstawił pisma od

wykonawcy w tym temacie.

są srodki na chódniki w Leszczynach i Bęczkowie.

Na zakończenie złożył wszystkim Ę czenia świąteczne.
pan Grzegorz Skiba nadmióniŁ, żęnie jest to zaniechanie budowy tej drogi,

wykonaw.u oń Jał g*aruncji, sytuaoju aose dziwna, ze ktoś zaprojektował drogę, a

nie uwzględnił odwódnieniaw takim Ńsztahowaniu t§renu, to jest starodroŻe drogi

Krajno Zagarre,ta technologia określona w projekcie da to,.żlPo dwoch latach

wszystko spĘnie bez odwodnienia, faktem jert łę poprzednia Rada Przegłosowała jej

budowę, jat iowni ężtaRada przyjmującbudtet. Poczekajmy jeszcze rok i z

udziałem środkow zewnątrz *ykórru*! ją zgodnie ze sźŃa budowlaną, Na

spotkaniu w dniu 15.L2.2óI0 
" 

udziałeminspektora nadzoru i wykonawcy ustalono,

ze musi być zmiana projektu,

.v Ad.? i 8. W interpelacjach głos zabrali:

1.pan Grzegorz skiba zapomńRadę ze skargąpana Banaka z Radlina skierowanądo

NIK Kielce na Urząd Gminy w sprawie inweitycji boiska ORLIK w Radlinie,

poinformo*ui z*i inror*acji uzyskanyclr od pani kierownik Wołczyk która

szczegółowo przedstawiła ,piu*ę Radzie iinformacja w załączeniu/ wynika, że o

wszystkich .ń;;;ciacn "*iąp*ych 
z wydawaniem decyzji na tę inwestYcję Pan

Banak był zawiadamiany jako srona nie wnosił wtedy zastrzeżeń, ponadto na pisma

kierowane do urzędu otrzymywał rowniez odpowiedzi.

Pani Barb*u woł.ryr. poinroń swńa,". o .uły* postępowaniu przed rozpoczęciem

budowy pan Banak tyf mro*r.wany jako strona. Umowę z wykonawcą zawarto w

m_cu czerwcu 2009 roku w listopadzie dokonano jego odbioru i otrzymaliśmy

decyzję oo Śń*tv zezwalającąrra j"go użytkowanie, W roku ubiegłym wykonane

zostały ddszSrace wokoł uoirt u rugi*poóarowanie terenu, o tych zmianach 
,

zgłaszaliśmy do Ministerstwa Sportńo tufti jest wymóg, cała inwestycja zrobiona
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zgodnie z prawem. Teren ogrodzony od strony pana Banaka rownież, jest

zimontowany piłko chwyt. On podnosi kwestię wysokości ogrodzenia, zbadanie

poziomu hałasu, a przeciez to jest obiekt publiczny gdzie sąrozgrywki w Piłkę nożną.

Zastńautwardzorru drogu o ktorej mowiła lmiała uwagi/ pani Nowakowska na

ostatniej sesji przedstawiając swoje sprawy.

Pan Jan Sikora zapytńpriewodniczącego Rady Gminy, czy tapani otrzymała jrrz

odpowiedź bo również miała zastzeżęnia co do jego osoby.

Pan przewodniczący poinformował, że jużjest przygotowana odpowie&ź i w

najbiiZszym czasie będzie przesłana zainteresowanej,
po wysfuclraniu wyjatnienzłożonych przezp. Kierownik * Rada Gminy uznaje

skargę zabęzzasadną.

2.pan Jan Zielonka poruszył sprawę oczyszczalni ścieków w Skorzeszycach, sPrawa

się ciągni e, czy ta oczyszc"atnia powstanie czekają na to mieszkańcy 4 miejscowoŚci,

tonie 
* 

w ściókach, mieszkńcychcąwiedzieć czy powstanie ona w tym miejscu,

niech wojt rzetelnie wypowie się w tej sprawie i informację w Gołoborzu,
pan Wojinadmienił, ze w tej sprawie wypowiada się co sesja i zębranie, mieszkańcY

są rzeteinie informowani. Raport oddziaŁywania na środowisko zawiera

niedociągpięcia i Regionaln}Dyrektor Ochrony Srodowiska wYznaczYł na czas do

31 lipcaia jego ur,rp.łni.nii,3eśli nie dotrzlmamy tego terminu nie dostaniemY

po"ńolenia oó oyret<c.ii. WysĘlili śmy zpismem wzywającym do uzupełnienia i
Lezzwłoculego przekazania raportu do PROKOMu firmy ktora go sporządzała,

czekamy. Nie moze zgodzić się z opinią że mieszkńcy nic nie więdząna temat

o"ryrrórulni temat, o-ty* mówił ,ri k*dy* zębraniu wiejskim w SkorzeszYcach

rowniez.
Pani B. $/ołczyk nadmieniła, żeproblemy z oczyszczalniąpowstały od momentu

lokalizacji jej w tym miejscu w tej chwili jedna właŚcicielka gnurtow nie PrzYleełYch
do jej toiaii"acji tieruie pir-u do RDOS i dziś otrzymała pismo od Dyrektora o

aizónlęwyjaśnien do-uwag zgłoszony ch przezta właścicielkę. Jeśli chodzi o

wydanie dócyzji środowiskÓ*Ói Uo o ten dokument chodzi to pracownik nie z jej

referatu na pe\Arno nie popełnił błędów. projekty kanalizacji Krajna sąjuż

dostarczonó do Starosrwa, Woli Jachowej i Skorzeszyo Sa na ukończeniu, trochę

problemow jest z Gornem, póki co zadęiprojekt nię dostarrie pozwolenia na budowę,

bo nie ma pozwolenia na budow ę aczyszazalni. Nie przeszk,adzajmY temu dziełu bo

prócz .u. io*r,ież cierpią inni. reSti ciloOzi o informacje o inwestycjach PlanowanYch

i .orpo."ynanych obowivkiem gminy sąich pubtikacje o każdym postępowaniu

zarówno na stronie bip w prasie jak rowniez na tablicy ogłoszeń, każdy

zainteresowany może uzyskać informacje na miejscu w Urzędzie,

3.pan radny Stanisław Cedro zgłasza zamontowanie barierki przy Posesji nr 120 w

Woli Jachowej, remont drogi p."y por.slach nr 164,16 5, zarezetwować środki na

społkę wodną podziękował wojtowi za wykonanie mostku.
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4.Pan radny Emil Machul zglaszapodęcie dzlała_1 uregulowania prawnego drogi

ńinnej ,ra graoicy gmin Górno i baleszyce iRadlin _ Nięstachow/ ponieważ są to

i...ny budo*luoe i iainteresowani zglaszają,że sąproblemy z tądrogą zapytał co

dalej z orlikiem, kto jest odpowiedzńmy Źa-włączanie Światła na boisku, otwarcie

szatni.

5 .pani wiceprzewodnicząca Aneta Dudzik zg}asza przywrócenię do stanu

pierwobrego drogi w cedzynie po inwestycji kanalizacji, zgłasza problem podpalania

trzciny p.ry po*Jr3 t przy tamie, 
"o 

rugriza bezpieczeństwu, jak równiez wykonanie

łogi tóoiÓ.^.: jń pi.", zychpod mostem po zamknięciu drogi przy zalewie

Cedzyna -Leszczyny.
Zgłasza problem dojazdu pogotowia do posesjiprzy drodze arrdzelina, brak

informacji o numerach moze wstawić tablice informacje z numerami, wYkonaó maPę

i przekazać dla pogotowia,

ó.pan radny Tadeusz Kmieć zaplĄałkiedy będzie przeniesiony przystanek w

Bęczkowi. *"ior.r. z$aszŃrudnv Łakomiec_na poprzedniej sesji i nie wykonano,

sprawa następna to szirnbo ze szkoły się przelewa i zalewa posesję p,

Skowrońskiego.

?.Parri Renata Mochocka sohys ze Skorzeszyc odniosła się do wypowilĘ nani

kierownik Wołczyk nadmienii a, że tapani ktora złażyłapismo d9 R D O,S, to

jedynie wiejska babina, ona niewstrzlrma tej inwes§cji, w projekcie planu

,ugorpodarówania tereny te są przeznaazone pod inwestycję, pracownicy co . ,1.

przygotowująinwestyc;ę i szanbrłrni radni - wszystko winno byó w porządku, jeśli

ivńir.rrvuiinia to me6a się do nich przy znać,trzeba trochę sPrawiedliwoŚci' a nie

mówió, ze nie pasuje lokaliiacja, nie pasuje bo tak nie powinno być,

8.Pani Teresa Szlufik sołtys z Gorna Parcele zapyl:Ńakiedy będzie coś robione pO

objeździe drog chodzi je Ó drogę w Gornie Parcele, czy ędąjeszcze raz wyłozone

plany 
"ugorpódarowarria 

do wglądu dla mieszkańców,

9.Pan Edward Wa]don sołtys z Podmąchocic zapytał kiedy ro?poczną się remonty

dróg gminnych, zgŁa** probl.m usunięcia rozlanego betonu na drodze prZęZ

mieszkńca.

9.pan stanisław Anioł radny z Leszczyn ponawia prośbę o zamorrtowanie na nowym

budynku remizy żatuzjiod strony s"r.Ółv, jx,o*ni.z zawieszenie 1 lampy ulicznej

przy posesji nr 19 przy sklepie.

11.Pan Tomasz Tofil sohys z Cedzyny pyta co z odwodnieniem u p, Staszewskiego i

Sumary czy jest robiony projekt, ni" s*i..i lampa przy posesji nr 90 /zgłasza się

awarie beąośrednio do konserwatora, przyjeż&żająusuwają a na dnrgr dzień zrrów
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nie świeci, chyba fiochę nie rzętelnie wykonująusługi/.

12.Pan Andrzej Łakomiec radny z Beczkowa poinformował, że łvczoraj uczestniczył
w spotkaniu z kilkoma mieszkańcami z Komornikow, ci mieszkńcy mieli przyjśc na

sesję bo 31 stycznia złożyłpismo do wójta w sprawie budowy drogi Bęczkow
Komorniki i dostał odpowiedź odmowną ńoĘł również pismo w sprawie

wykonania oświetlenia Ę drogi. Prosi o zamontowanie lamp ulicznych w
KÓmornikach II /5 sztuk/ jest wybudowana linia, prosi o odpowiedźnapiśmie w tej

sprawie na jego adres. Poruszył także sprawę remontu drogi do Kołomanskiego
mieszkńcy nie mająmozliwości dojazdu do łąk 50 rnieszkńców, nie chodzi mu o

Kołomańskiego bo jest to donosiciel, ale o dojazd dla tych mieszkńcow.
pan Wojt nłrócił uwagę panu radnemu w sprawie jego wlpowiedzi, nię nalezY

uzywaćlakich słów jak teraz i we wcześniejszej wypowie dzi a nauczycielaclr, bo

mogą być ztego tytułu problemy.

13.pan przewodniczący Rady Gminy poruszył problem budowy studni głębinowej w
Krajnie, z informacji trzyskanyclr od p,kierownika Kitlińskiego wynika, ze jest

ooóiorry projekt na odwiert, zwiększa się liczba mieszkańców, sprzedajemy wodę dla

gmin sąsiednich, w tym Gminy Bieliny, która na pew}o będaie partycypować w
kosztach budowy, trzeba się nad tym tematem zastanowió, razeznac kosztY,
pan Marek Kitliński kierownik ZUK poinformował, ze 3 lata temu gdy była susza i
brakowało wody nobiono projekt na wykonanie odwiertu studni w Krajnie, bo była

taka potrzebę, sątrzy studnie głębinowe o wydajności 60m3 , ale obniza się Poziom
wody kosż około 200.000 w tym budowa sfudni i jej podłączenie. W tamtym czasie

bvVjuz prowadzone rozmovfy z władzami Gminy Bieliny gdzie wyrażali chęó

partycypacji w kosztach budowy 50/50.

l4.pan radny Jan Sikora zwócił uwagę, że zaczęto remontowaĆ drogę w Gornie
parcele, zebiano nawierzchnię i na jego łące pozostawiony jest materiał, droga jest w
jego działce.

Na wyzej zgłoszone interpelacje wycze{ptrjących odpowiedzi udzięlił Pan \MÓjt

Gminy.

Ad,g, po wyczerpaniu się wszystkiclr punktow porządku obrad sesji pan Grzegorz

Skiba przewodnii zący Rady Gminy złożył życzenia świąteczne i zamknął obradY

szostej sesji Rady Gminy.

Na tym protokoł zakończono i podpisano.
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